



Raising generations since 1999

Grade: 9-B	Week (1) - Date: Nov. 26–Nov. 30, 2023

SUBJECT	LESSON TO BE EXPLAINED	HOMEWORK
	1-مراجعة أهم ما سبق ما تم دراسته في الفصل الأول(اختبار تشخيصي)=اسئلة للطالب حول ما تم مراجعته في الصف .	
دین	2-توحيد:السحر.	
	3-تفسير: سورة الكهف من60إلى73.	
اجتماعيات	مراجعة أهم ما سبق ماتم دراسته في الفصل الأول(اختبار تشخيصي)= أسئلة للطالب حول ما تم مراجعته في الصف .	
	2-مفهوم التنمية ومجالاتها .	





Raising generations since 1999

لغتي الخالدة	1- مراجعة المكتسبات السابقة + اختبار تشخيصي (أسئلة من الفصل الدراسي الأول) على الدفتر. 2- مدخل الوحدة الثالثة (أمن و ازدهار) - نصا المدخل + التعريف بمشروع الوحدة 3- نص الاستماع - العمل التطوعي 4- نص الفهم القرائي - ماض عريق وحاضر متألق - و مستقبل مشرق	1- تحضير الاستماع لنص أسامة بن زيد من الماسح الضوئي ص 21 2- اختيار أحد الموضوعات ص 17 و الكتابة عنها
Physics	Chapter 12: Sound Section 2: Sound Intensity and Resonance	Highlighted definitions
Chemistry	CHAPTER 9: STOICHIOMETRY  Section 1: Introduction to Stoichiometry	Highlighted definitions





Raising generations since 1999

English	Literature: Collection 3: The Bonds Between Us.  Lesson: When Mr. Pirzada came to Dine.  Writing: Informative Essay.  Language: Adjectives and Adverbs.	-Selected Question from the Language bookWorksheet questionsWriting new words in meaningful sentencesWrite and submit the first essay.
Math	Chapter 8: QUADRATIC FUNCTIONS & EQUATIONS  Lesson 8.1: Identifying Quadratic Functions  Lesson 8.2: Characteristics of Quadratic Functions	Selected Questions
Computer	Unit 3 Lesson 8: Data Collection, Visualization & Transformation	Selected Questions





Raising generations since 1999

Social Studies	Unit 4- World around Us  Lesson 1 - North and Central America: Area and Population	Selected WB questions
BIOLOGY	Unit 3- Genetics Chapter 7- Extending Mendelian Genetics Lesson 1- Chromosomes and Phenotype	<ul> <li>Read the lesson</li> <li>Write vocabulary in Booklet</li> <li>Complete F.A in Booklet</li> </ul>